
Referat af bestyrelsesmøde den 17. januar 2019
Fremmødt: Henriette, Elsebeth, Morten, Kasper, Nicolai.

Julefrokost 
Den rykkes til 16. marts (hvis Freja kan). Klokken 19: Vigen.

Forberedelse af generalforsamling:

Årsberetning: 
Der har været afholdt fælles fastelavnsfest.
Der har været afholdt to havedage
Vi har fået ny affaldssorterings system.
Den planlagte sommerfest blev aflyst pga. for få tilmeldinger

Dennis er flyttet fra Grønningen og der skal findes en havemand der kan overtage opgaverne.

Økonomi - budget for 2019/2020
Budgettet blev justeret i fht. forbruget i 2018. 
Vi har valgt opsige vores abonnement på Surftown (vores hjemmeside)

Nye tilbud på græsslåning er indhentet: 
Vi har fået et tilbud fra FJ Byg på 11.800 kr. inkl. moms. Græsslåningen vil ske hver 10.-14. dag.  
Afbrænding af ukrudt, vil koste 1100 kr. ink. moms pr år (to gange).
Vi har accepteret tilbuddet og vil evaluere deres arbejde løbende. 
Vi afsætter dog 35.000 kroner i budgettet, hvis der skulle være problemer med aftalen (der er billig).
Budgettet omfatter også vores havedage mm. 

Sommerfest: 
Vi drøftede, om vi skal vi holde sommerfest? Sidst blev festen aflyst pga. for få tilmeldinger. 
Bestyrelsen foreslår en grillaften på vores egen plæne fredag den 23. august klokken 17.

Havedage i 2019: 
Datoer:  26. maj og 15. september.

Indkaldelser til generalforsamlingen d. 27.marts:
Elsebeth skriver og Morten printer. Indkaldelserne skal være ude senest d. 13.marts.
 
Det praktiske ang. generalforsamlingen
Lokalet er på plads på Kristofferskolen. Kasper køber øl og vand. 

På valg: 
Elsebeth (genopstiller), Freya (?) og Henriette (genopstiller). 
Anders skal genvælges som revisor (?).



Diverse
Forespørgsel om revisorhjælp til GF Linkøpingvej. Vi har ingen til opgaven i GF Grønningen. 
Kasper oplyser Ole, der er kasser i GF Linkøpingvej.

Velkomstbrev: Freya har lavet et brev, som vi skal have sendt til den nye beboer i 177.


